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JEGYZŐKÖNYV

Készült: a Győr-Moson-Sopron Vármegyei RomaNemzetiségi Önkormanyzat Közgyűlésének
a 2025. febmár 18-án a Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzata Győr,
Városház tér 3. földszinti tárgyalójában 10. 00 órakor tartott üléséröl.

Jelen vannak: Horváth Attila, Horváth Bence, Nyári Róbert, Richter Csaba.

Jelen vannak mé az ülésen: dr. Petö Péter, a közgyülés alelnöke, dr. Malomsoki István
jegyző, Szanyiné dr. Vitinger Monika, az Önkormányzati, Gazdasági és Jogi Iroda vezetöje,
Sulyokné Gombolai Zita, az Önkormányzati, Gazdasági és Jogi Iroda munkatársa, dr.
Körmendy Bemadett, az Önkormányzati, Gazdasági és Jogi Iroda munkatársa.

HorváthBence a köz űlés elnöke
Köszöntötte a közgyűlés megjelent tagjait és a hivatal képviselőit.
Megállapította, hogy 4 fö képviselö van jelen, a közgyűlés határozatképes. Az egyszerű
szótöbbséghez 3 szavazat, a minősített szótöbbséghez 4 szavazat szükséges.

Jegyzökönyv hitelesítőnek Nyári Róbertet, a közgyűlés tagjátjavasolta.

A testület egyhangúlag elfogadta, hogy Nyári Róbert, a közgyűlés tagja legyen a
j egyzőkönyv-hitelesítő.

Horváth Bence a köz űlés elnöke
A képviselők a napirendet tartalmazó meghívót megkapták.
Megkérdezte, van-e valakinek napirendet módosító javaslata.

Napirendet módosító javaslat nem hangzott el.

Horváth Bence a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a napirendi javaslatot.

A közgyűlés 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi napirendet fogadta el:

1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Onkormányzat
adósságszolgálati középtávú terve.
EIőadó: Horváth Bence, a közgyűlés elnöke

2. Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025.
évi költségvetésének elfogadása.
Előadó: Horváth Bence, a közgyűlés elnöke



3. Időközi beszámoló a két ülés között megvalósított programokról.
Előadó: Horváth Bence, a közgyűlés elnöke

4. Egyebek.

NAPIREND TÁRGYALÁSA

1. na irendi ont
A G őr-Moson-So
közé távú terve.
Előadó: Horváth Bence, elnök

ron Várme ei Roma Nemzetisé i Önkormán zat adóssá szol álati

Horváth Bence a köz űlés elnöke
Az előterjesztést a képviselők előzetesen megkapták. Kérdezte, hogy ez pontosan mit takar.

Sul okné Gombolai Zita azÖnkormán zati Gazdasá iésJo i Iroda munkatársa
Ez az előterjesztés arról szól, hogy a roma önkormányzatnak van-e olyan bevétele ami egy
esetleges hitel felvételnél a hitel törlesztésbe beszámítódna. Jogszabály írja elő, hogy ezt
minden évben meg kell állapítani. Az önkormányzatnak nem várható ilyen bevétele.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Horváth Bence a köz űlés elnöke

Megköszönte a kiegészítést. Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A közgyűlés 4 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

1/2025. 11.18. RNH
Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlese az
előterjesztésben foglaltakat megismerte és megállapítja, hogy az Áht. 29/A. §-aban
megjeÍölt középtávú terv készítése - mivel a jelenlegi információk szerint a nemzetíségi
önkormányzatnak a fenti jogszabályokban meghatározott jogcímeken, költségvetési évet
követő három évre vonatkozóan nem várható bevétele, illeh^e adósságot keletkeztető
ügyletekre ugyanezen időszakban nem kerül sor - a nemzetiségi önkormányzat esetében
nem jelent kötelezettséget.

Határidő: 2024. február 18.
Felelős: Horváth Bence a közgyűlés elnöke

2. na irendi ont
G őr-Moson-So ron Várme ei Roma Nemzetisé i Önkormán zat 2025. évi
költsé etésénekelfo adása.
Előadó: Horváth Bence, a közgyűlés elnöke

Horváth Bence a köz űlés elnöke
Az idei évi költségvetés elfogadása is feladata most a testületnek. Kérte, hogy egészítsék ki az
előterjesztést az önkormányzat munkatársai.



Sul okné Gombolai Zita az Önkormán zatí Gazdasá iésJo i Iroda munkatársa
Az idei évi működési alapú támogatás 1.040. 000 Ft, melynek a fele már megérkezett az
önkonnányzat számlájára. A feladat alapú támogatás összege majd áprilisban fog megérkezni,
ennek pontos összegét még nem lehet tudni, ezzel majd akkor kell a költségvetést kiegészíteni.
Az elöző évi maradvány 4~. 024. 2028 Ft. mely a 4 milliós pályázati támogatásból áll és 24. 208
Ft előzö évi feladatalapú támogatásból. Így most az önkormányzat 5. 064.208 Ft-ból tud
gazdálkodni.

Horváth Bence a köz űlés elnöke
Megköszönte a kiegészítést. Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A közgyűlés 4 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

2/2025. 11.18. RNH
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
a Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025. évi költségvetésének

(a) költségvetési bevételét
költségvetési kiadását
költségvetési maradványát

1.040.000,- Ft-ban
5.064.208,- Ft-ban
4.024.208,- Ft-ban

(b) a költségvetési hiány belső fmanszírozására szolgáló fínanszírozási műveleteket,
az előző évi költségvetési maradvány igénybevételét (működési célra)

4.024.208,- Ft-ban
állapítja meg az 1. számú mellékletben foglaltak szerint.

2. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
az 1. pontban megállapított kiadási és bevételi főösszegen belül a kiadásokat és beYételeket
kiemelt előirányzatonként - az 1. számú melléklet részletezésében - a következő
összegekben állapítja meg:

Kiadások:

- Dologi kiadások

Bevételek:
- Egyéb működési célú támogatások ÁH belülről
- Előző évi költségvetési maradvány igénybevétele

5.064.208, - Ft

1.040.000,- Ft
4.024.208,- Ft

Határidő: 2025. február 18.
Felelős: Horváth Bence, az önkormányzat elnöke

3.na irendi ont
Időközi beszámoló a két ülés között me alósított ro ramokról.
Előadó: Horváth Bence, a közgyűlés elnöke

3J.
Mikulás na i ünne sé

Horváth Bence a köz űlés elnöke



A novemberi ülésen döntött a testület arról, hogy mikulás napi csomagokat oszt ki 4 iskolában
ahol sok roma gyerek tanul. Sajnos ez nem sikerült, mert az iskolák nem fogadtak ilyen
csomagokat jogszabályi elöírások miatt. Ezért a testület a Györi Roma Nemzetisegi
Önkorínányzat épületében, a Szigethy Attila úton fogadta a rászoruló családokat. Volt mikulás
is beöltözve, aki a mikulás csomagokat átadta a gyerekek részére. A résztvevőket
szendvicsekkel vendégelték meg. Jó hangulatban telt a mikulás napi ünnepség, a gyerekek
nagyon örültek a mikulás csomagoknak.

Hor^áthBence a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.

A közgyűlés 4 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

3/2025. 11.18. RNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
elfogadja a "Mikulás napi ünnepségről" szóló szóbeli előterjesztést, mely roma
nemzetíségi rendezvény megvalósulásáról és annak megvalósításában a Győr-Moson-
Sopron Vármegyei Roma Nemzetíségi Önkormányzat tevékeny hozzájárulásáról
(Horváth Bence, Horváth Attila, Nyári Róbert részvétele) számol be.

2025. február 18.
Horváth Bence, az önkormányzat elnöke

Határidő:
Felelős:

3.2
Orszá os Roma Nemzetisé i Na

HorváthAttila a köz űlés ta 'a
Tájékoztatta a testületet, hogy 2024. december 18-án Kiskunhalason részt vettek az Országos
Roma Nemzetiségi napon. A megyéből négyen mentek a rendezvényre. A rendezvény
fövédnöke Sztojka Attila volt, a társadalmi esélyekért és roma kapcsolatokért felelős
államtitkár. Beszédet mondott az Országos Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke. Az év
végi záró rendezvényen különbözö roma tánccsoportok léptek fel.

HorváthBence a köz űlés elnöke
Megköszönte a beszámolót. Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A közgyűlés 4 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

4/2025. 11.18. RNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
elfogadja a "Részvétel az Országos Roma Nemzetiségi Napról" szóló szóbeli előterjesztést,
mely roma nemzetiségi rendezvény megvalósulasáról és annak megvalósításában a Győr-
Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat tevékeny hozzájárulásáról
(Horváth Bence, Horváth Attila részvétele) számol be.

Határidő: 2025. február 18.
Felelős: Horváth Bence, az önkormányzat elnöke



3.3
E üttműködés a GYMS Me eiRendőrka itán sá al

N áriRóbert aköz űlés ta 'a
Minden ciklusban a roma nemzetiségi önkormányzat együttműködési megállapodást szokott
kötni a megyei rendörkapitánysággal. Az együttműködés célja a bűnmegelőzés és a
drogprevenció. Negyed évente szoktak fómmot tartani, ahol ott van minden település vezetöje.
AzTdén szeretnének egy drog prevenciós előadást tartani, mivel sajnos sok roma gyerek
használja a szert. Az előadás a győri roma önkonnányzat épületében lehetne. Az együttműködés
elökészítése még tart, de hamarosan aláírásra kerül az együttműködési megállapodás.

HorváthBence aköz űlés elnöke
Megköszönte a beszámolót. Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A közgyűlés 4 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

5/2025. 11.18. RNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat Kozgyulése
elfogadja az "Egyiíttműködés a GYMS Megyei Rendőrkapitánysággal" szóló szóbeli
előterjesztést, mely roma nemzetiségi rendezvény megvalősulásárol és annak
megvaÍósításában a Győr-Moson-SopronVármegyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat
tevekeny hozzájárulásáról (Nyári Róbert, Horváth Attila részvétele) számol be.

Határidő: 2025. február 18.
Felelős: Horváth Bence, az önkormányzat elnöke

4.na irendi ont
Esvebek.
Előadő: Horváth Bence, a közgyűlés elnöke

dr. PetőPéter aköz űlés alelnöke
Sok szeretettel köszöntöm a Vánnegyei Nemzetiségi Önkormányzatnak a tagjait. Amikor én
megjelenek, az a barátságon kívül látom azt jelenti, hogy akkor vármegyei értéknap
szerveződik, amelynek ugye nemzetiségi nap és értéknap az elnevezése. Én azt gondolom, hogy
tavaly ez a fertőszentmikÍósi együttműködés példa értékűen sikerült. Akkorjeleztük, hogy idén
valószínűleg Mosonmagyaróvár térsége lesz értelemszerűen. Jánossomorján lenne egyébként a
rendezvény" Jánossomorján április 12-én egy kifejezetten jó minőségű nagy kultúrház, egy
nagyon jó' kultúrossal és egy nagyon jó technikával. Mindenképpen májusig szeretnénk a
pályázatot is lezámi, nem akartuk volna még téli idöszakban csmálni. Schmidt János fuvós
emÍékkoncert lesz, ő állítólag német származású volt, és az ottani sváb füvószenei kultúrát is
építette egyébként. Jánossomorjának van egy német nemzetiségi fúvós zenekara egyébként.
Mindig próbálunk két, adott esetben akár háromnyelvű istentiszteletet is összehozni. ugyanúgy
délután fél kettőkor elkezdödne a protokolláris része. Mivel az ö választókerülete, ezért
természetesen Nagy Istvánt meg akarjuk hívni. A polgármester úr tud a rendezvényünkröl, és
most ez egy olyanvármegyei értéknap lesz, ahol a megyei elnök is eljön. Először lemennének
a köszöntök, utána lenne egy vagy két darab táncos dolog. Tavaly a cigány embemek végül
nem adtuk át a díjat, úgyhogy akkor azt most megtennénk. Horváth Elemémek a díját, amit
tavaly megszavazott mindenki. Mi továbbra is biztosítanánk a lehetöséget minden



nemzetiségnek, hogyha a sajátjait szeretné egyébként külön díjazni, ennek van egy évtizedes
gyakorlata, akkor ennek helyt adunk természetesen nagyon szivesen.

HováthAttíla a köz űlés ta 'a

Megköszönte a tájékoztatást. Elmondta, hogy évek óta Greznár Zoltán és zenekara lépett fel,
akinek a produkciója mindig nagy sikert aratott. Viszont nem szeretnék az idén is őket felkémi,
mert sok fiatal tehetséges roma van még a megyében. Egy fiatalokból álló kultúrcsoportot
szeretnének összeállítani, akik egy táncos elöadást adnának elő körülbelül 20-30 percben.
Március elejéig összeszedik a fiatalokat és megbeszélik velük, hogy vállalják-e a fellépést. A
következö ülés alkalmával a testület tud dönteni a fellépőkről és azoknak az anyagi
támogatásáról is.

Horváth Bence a köz űlés elnöke

Tájékoztatta a közgyűlési tagokat, hogy a pályázaton nyert 4 millió forintból két programot
szeretnének majd megvalósítani. Egyrészt egy nyílt napi fórumot szeretnének majd tartani. Erre
a Bencés Gimnázium elöadó terme adna otthont, ahova sok roma fiatalt vámának. Ez különböző
társszervekkel közösen valósulna meg, egyházakkal és más fómmokkal.
Másrészt a megye területén szeretnének egy felmérést végezni majd egy országos
foglalkoztatási felmérés keretében. A pályázat során nagy segítséget nyújtott eddig is Jakus
Laszló, a pályázat beadásával kapcsolatosan is, illetve az elszámolás kapcsán is az ő segítségére
számítanak majd.

Szan inédr. Vitin erMónika az Önkormán zatí Gazdasá iésJo ilrodavezető'e
A szakmai beszámoló benyújtásában is Jakus László segít majd?

Horváth Bence a köz űlés elnöke
Igen, tennészetesen együtt megoldjuk.

Sul okné Gombolai Zita az Önkormán zatí Gazdasá iésJo i Iroda munkatársa
Szeretném felhívni a fígyelmet, hogy a pályázati elszámolási útmutató szerint kell a pályázatot
megvalósítani, figyelni kell arra, hogy 200.000 Ft felett írásbeli kötelezettségvállalás szükséges,
valamint be kell tartani a pályázati elöírásokat.

Horváth Bence a köz űlés elnöke

A szerint fogunk eljámi.

HorváthAttila aköz űlésta 'a
Továbbá még szeretném a testületet tájékoztatni, hogy a 2025. évi feladatok között kellene
megszervezm egy megyei rendezvényt. Hámori György elnök urat szeretné felkémi majd a
rendezvény fövédnökének. Győrben vagy Mosonmagyaróváron kellene egy főzőversenyt
rendezni, ami egy egész napos roma nap lenne. A gyerekeknek foci kupával egybe kötve.
Nyáron vagy majd, ha jobb idő lesz akkor erről a testületnek kellene egy döntést hozni és
megszervezni majd.

További hozzászólás nem hangzott el.

Horváth Bence a köz űlés elnöke

Az ülésen történö megjelenést megköszönte, majd az ülést bezárta.



K.m.f
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Horváth Bence
elnök

Nyári Róbert
képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő




